
Protokoll från U-sektion 

Plats: Kommunhuset 

Tid: söndag 10 oktober 2021 klockan 17:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Maria, Patrik 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Johan Johansson väljs till justerare. 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens föregående protokoll från 15 augusti gås igenom. 

 

Styrelsens föregående protokoll gås igenom.  

 Diskussion pågår gällande att lösa tränare för både dam- och herrlag  

 Inget behov finns gällande inköp av inomhusbollar 

 LOK-stöd är klart och gav föreningen 95 000 kr 

 

§ 5 Föreningsutvecklarens rapport konstgräs mm 

 

Konstgräsplanen 

Konstgräsplanen är nu klar bortsett från belysning och stängsel som ännu inte helt klart men 

arbete pågår med att slutföra arbetet med anläggningen. Besiktning av anläggningen är 

inplanerad v 42. Mål till konstgräsplanen är beställda -  2 st 11-manna, 4 st 7-manna. 

Snöröjning av planen och hur detta ska ske får diskuteras då detta beror på hur träning 

kommer att ske på planen.  

Ungdomslagen behöver besluta sig för hur man kommer att vilja nyttja planen för träning – 

Patrik vill ha information skickat till sig vilka ungdomslag som vill ha träningstider på 

konstgräsplanen. Ungdomssektionen beslutar att Jonas skickar ut en fråga i ledarlänken vilka  

ungdomslag som vill ha träningstid utomhus på planen under vintern, Jonas skickar därefter 

information till Patrik. Ny förfrågan kommer att gå ut inför våren då fler lag troligen kommer 

att vilja gå ut innan Bergslätt är klar för träning.  

Bokningssystem ska upprättas för att boka planen – Frida E och Pär J håller på att titta på 

detta. 

1 gång/säsong kommer planen att dammsugas och nytt granulat läggas på.  

Anläggningen är ”såld” genom sponsoravtal till SJB – avtal om 6 år är tecknat. 

Fiskespecialisten cup kommer att köras i januari 2022 och ersätter då Ecus cup.  

 

Bergslätt 
Bevattningssystemet på Bergslätt kommer att bytas ut under våren 2022 

 



Föreningsutvecklare 

Patrik kommer att avsluta sitt arbete som föreningsutvecklare i föreningen under hösten pga 

annat arbete –Patrik kommer att ha ett möte med styrelsen inför avslut, det är viktigt att 

överlämning av uppgifter som hanterats av Patrik sker på ett bra sätt. 

 

§ 6 Försäljning Ravelli 

 

Försäljning av Ravelli har genomförts under september. 784 paket sålda – föreningen får 

60,55 kr/sålt paket vilket gav en intäkt om 47 470 kr till föreningen.  

 

§ 7 Ungdomsavslutning/priser 

 

Ungdomssektionen har tidigare beslutat att ungdomsavslutning ska hållas enskilt lagvis. Priser 

måste beställas – Sofia gör utskick i ledarlänken för att få koll på hur många priser som ska 

beställas. Sofia beställer priser, pris får kosta upp till ca 30 kr. 

Föregående år fick varje lag 1000 kr/lag att lägga på avslutning – Jonas tar med sig frågan till 

styrelsen om lagen kan få samma summa i år.  

   

§ 8 Situation Bergslätt 

 

Hur Bergslätt ska bemannas framöver är en fråga som måste hanteras – Jonas tar upp frågan 

med styrelsen. 

Ungdomssektionen bedömer att följande bemanning bör finnas på Bergslätt:  

 1 kanslist – dela med annan förening?  

 1 vaktmästare – någon som har ett öga för vad som behöver göras och som har ansvar 

för anläggningen behövs – möjliga alternativ är att dela tjänst med Eds SK?, eller 

minska på driftsbidrag och lämna tillbaka ansvar för skötsel till kommunen? 

 

§ 9 Countrygala 2022 

 

Countrygala ska utökas kraftigt till nästa år, arrangörerna siktar på att kunna ta i 3 000 

pers/dag. Eds FF har beslutat att en arbetsgrupp ska bildas inför arbetet med galan, i 

arbetsgruppen ska ungdomssektionen vara representerad – sektionen tar inga beslut om vem 

som ska ingå i gruppen men samtliga uppmanas att fundera på detta.  

Ungdomssektionen är eniga om att föreningen måste besluta sig för vilka delar som 

föreningen kan bemanna då föreningen inte kommer att kunna åta sig alla uppgifter som man 

gjorde i årets gala.  

 

§ 10 Matchställ 

 

Inventering inför beställning av nya matchställ ska genomföras för att klarlägga vilka behov 

som finns av nya ställ alternativ kompletteringar av befintliga ställ  - Jonas skickar ut fråga i 

ledarlänken.  

 

§ 11 Ungdomssektion 2022, cup kommitteen 

 

Ungdomssektion 2022 

Johan - fortsätter och fortsätter även att ha ansvar för tillsättning/utbildning av domare 

Sofia - fortsätter 

Mattias J - fortsätter men vill slippa ansvar för tillsättning/utbildning av domare 



Jonas – fortsätter 

Maria – fortsätter 

 

Nya medlemmar: 

Maartin Göthede –kan tänka sig att dela ansvaret för tillsättning/utbildning av domare med 

Johan, ev kan han även ingå i ungdomssektionen – Johan tar på sig att fråga honom 

Meja Lorentsen – ny medlem 

 

Cup kommitteen 

Cup kommitteen är endast bemannad av några få i dagsläget - Sofia S, Anna Sjöström, Daniel 

Melin 

Ungdomssektionen beslutar att gå ut med information om cup kommitteen och uppmaning om 

att alla lag som ska medverka i cup ska vara representerade med 1 representant i cup 

kommitteen. Sommar cup kommer förhoppningsvis att köras under 2022 och då måste 

kommitteen var i drift. Jonas kommer att skicka ut info om detta i ledarlänken i januari. 

  

§ 12 Ambition 2022 

Ungdomssektionen beslutar att jobba med följande ambitionsmål under 2022:  

 Nya matchur på Bergslätt – undersöka om det finns mobil lösning med batteridrivet? 

 Mobila småmål som kan nyttjas för träning utan målvakt 

 Sarg för knattespel 3 mot 3 – ev äska pengar från t ex Sparbanken 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor.  

 

§ 14 Nästa möte 

 

Nästa möte ska hållas i november – Jonas kallar.  

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


